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An accompaniment to tithes:

*Но тем большую дает благодать; посему и сказано: Бог гордым противится, а смиренным дает благодать. Итак покоритесь Богу; противостаньте диаволу, и убежит от вас (Иак.4:6-7).

But He gives more grace. Therefore He says: "GOD RESISTS THE PROUD, BUT GIVES GRACE TO THE HUMBLE." Therefore submit to God. Resist the devil and he will flee from you. (James 4:6-7).

Благодать Божия, о который здесь написано, имеет следующее определение – благоволение, благосклонность, любезность, благожелательность; благодарность, признательность.

The grace of God that is written about here has the following definition – 
favor, benevolence, courtesy, goodwill; gratitude, appreciation.

Кому же Бог даёт большую или превосходнейшую благодать? Тем, кто покоряется Богу и затем противостоит диаволу.

To whom does God give this great and abundant grace? Those who submit to Him and resist devil.

Каждый аспект нашей жизни, находящийся под проклятием искуплен
двадцать веков назад. Но, чтобы это искупление вступило в силу с нашей стороны необходимо в каждом отдельном аспекте, где мы наблюдаем присутствие проклятия, сделать две вышеуказанные вещи, и притом в той последовательности, в которой они указаны.

Each aspect of our life, found under curse, was redeemed twenty centuries ago. But, for this redemption to step into power, on our end it is necessary for, in each individual aspect where we observe the presence of curse, to do the above two things and in the sequence which they are written.

Вначале – покориться Богу; а затем – противостать диаволу. 

First – to submit to God; and then – to resist devil.

Невозможно противостоять диаволу в лице определённого проклятия, если мы в данной области не покорились Богу.

It is impossible to resist devil in the face of a specific curse if we, in the given aspect, have not submitted to God.

Если мы не покоряемся Богу в области финансов и в тоже самое время пытаемся противостоять диаволу в их нехватке, то у нас, разумеется, ничего не получится.

If we do not submit to God in the sphere of finances, and at the same time, try to resist devil in our lack, then nothing will come of it.

Если же, мы принесём наши финансы в соответствии предписаний
Священного Писания, то область финансов будет высвобождена из-под проклятия.

If we offer our finances according to the decrees of Holy Scripture, then the sphere of finances is freed from curse.

И такое высвобождение начинается с добровольного и радостного
приношения десятин, которыми благословил нас Господь.

And this deliverance begins with the voluntary and joyful offering of tithes with which the Lord has blessed us.

Писание указывает, как размер приношений, так и место этих
приношений. 

Scripture points to the size of offerings as well as the place for these offerings.

Размер для богатых и бедных один – десятая часть от всякого денежного дохода, до вычетов из него всяких государственных налогообложений.

The size for the rich and poor is one – a tenth of all income, before taxes are taken out.

Место приношений – поместная церковь! Место, где мы получаем
духовную пищу. 

The place of offering for each of us – is the local church! Or the place where we receive spiritual food.

Воздайте Господу славу имени Его, несите дары и идите во дворы Его; поклонитесь Господу во благолепии святыни. Трепещи пред лицем Его, вся земля! (Пс. 95:8-9).

Give to the LORD the glory due His name; Bring an offering, and come into His courts. Oh, worship the LORD in the beauty of holiness! Tremble before Him, all the earth. (Psalms 96:8-9).
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